
 

 

 

Generalitat de Catalunya 
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Col·legi d’Educació Infantil i Primària 
Joan Maragall 

 Acta de la reunió de Consell Escolar de l’escola Joan Maragall 

Sessió número: 2/2022-23 

Data: 14/12/2022 

Horari: 16.45 a 18.00h 

Lloc: Sala de mestres 

Ordre del dia 

1. Lectura i aprovació, si cal, de l’acta del Consell anterior. 

2. Presentació i aprovació de la Programació anual 2022-23 

3. Informacions diverses: 

- Beques menjador, NEE i escolarització 

- Ordinadors 5è 

- Quota material i sortides 

4. Torn obert de paraula 

Desenvolupament de la sessió 

1. S’aprova l’acta del Consell escolar anterior. 

2. Es presenta el Pla General Anual 2022-23 i es comenten les principals 
novetats d’aquest curs: 
 

- PMOEPROA+ i les activitats palanca 
 
S’explica que aquest curs s’ha presentat més tard el PGA perquè s’havien 
d’incloure les activitats palanca i la formació i assessorament per poder 
elaborar-les ha estat al llarg dels dos primers mesos de curs. Així mateix, 
també han donat més marge, fins al març, per redactar i presentar el Pla 
Educatiu de millora (PEM). 
 
Es comenta que a final de curs s’ha de fer un retiment pedagògic i econòmic al 
Departament. 

Aquest curs la subvenció està dividida en dues parts, una que ve del fons 
Europeu i que es gestiona des del Ministeri d’Educació de Madrid, i una altra, 
que ve de la Generalitat. 

Queda pendent si es podrà justificar amb PROA les activitats del Centre 
cultural, ja que es subvenciona una part per la Generalitat i no es poden 
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superposar dues subvencions de diners públics. Els representants de 
l’Ajuntament en faran consulta. 

- Estratègia digital de centre 

Es recorda la formació que vam començar el curs passat i hem acabat en el 
primer trimestre d’aquest curs. Es comenta que és un document que està 
elaboració. 

- El nou currículum 

Els cursos on s’ha d’aplicar per normativa el nou currículum són 1r, 3r i 5è. 

Els criteris d’avaluació de l’informe final normatiu encara no estan definits. Per 
aquest motiu, es mantenen els informes trimestrals que teníem el curs passat, 
eliminant la paraula dimensions. Quan estigui acabat es faran les modificacions 
i esmenes necessàries. 

- Biblioteca 

Es comenta i es valora molt positivament la col·laboració de l’AMPA per 
fomentar el gust per la lectura. Aquest curs han fet una aportació de llibres per 
primària i de mobiliari per educació infantil. S’envia per part de la representant 
de l’AMPA un informe on queda explicada la seva proposta per fomentar la 
lectura en família i queda recollit en l’annex1 d’aquesta acta. 

- Reducció hora lectiva 

A partir de gener s’incorporarà un nou mestre que farà suport a infantil, però si 
es considera necessari també podrà estar a primària. 

Per acabar aquest punt del PGA, es demana als diferents membres del consell 
escolar si cal fer alguna modificació, rectificació o aclariment. No hi ha cap 
intervenció, per tant, es dóna per aprovat el Pla General Anual del curs 22-23. 

3. Informacions diverses 

Beques 

- MENJADOR: s’han donat, de moment, 91 beques; 88 del 70% i 3 del 

100%. Com a novetat d’aquest curs, tots els beneficiats d’una beca de 
menjador del 70% hauran de ser catalogats com a SCD. 

 
- NEE: s’han presentat 7 sol·licituds. Encara estan en revisió. 
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- D’ESCOLARITZACIÓ: el nostre centre ha rebut 68 beques per part de 

l’ajuntament; 33 sol·licituds han estat denegades; i 12 s’han entregat fora de 
termini. 

Ordinadors 5è 

Es fa una valoració molt positiva de la dotació d’ordinadors pels alumnes de 5è. 
En principi, s’utilitzaran només a l’escola. També es comenta que ha arribat el 
moble per carregar-los i guardar-los. 

Quota de material i sortides 

S’explica que no es tornaran a domiciliar rebuts perquè hi ha un gruix 
considerable de devolucions, per diferents motius, i les despeses i impostos 
que cobra el banc són abusius. S’aprova fer el segon pagament per 
transferència. 

Es comenta que el curs que ve utilitzarem la plataforma TPV Escoles per fer el 
pagament de quotes, amb la intenció que la gran majoria de famílies paguin a 
través d’aquest servei. No es deixaran d’atendre i donar les facilitats que es 
considerin a les famílies amb dificultats econòmiques. 

Per últim, s’explica que ens hem de començar a plantejar una pujada en la 
quota perquè, sobretot, en la part de les sortides hi ha hagut un encariment 
important. De moment, es mantindrà mentre tinguem la subvenció del Fons 
europeu. 

4. Torn obert de paraula 

No hi ha comentaris. 
 

Sense cap intervenció, la presidenta aixeca la sessió de la qual, com a 
secretària, estenc aquesta acta. 

 
 
La secretària      Vist i plau, la directora 
Lidia Villarroel Garrigós              Gemma Requena Colominas 
 
 

 
 


